



# Riding for the Disabled Association Ltd

## 香港傷健策騎協會有限公司

Website: [www.rda.org.hk](http://www.rda.org.hk)  
Charity Reg. No.: 91/1615

Form No. \_\_\_\_\_ (Official Use)

### 《資料更新表格》

### Information Update Form

為使香港傷健策騎協會有限公司可以更有效地向捐款人或會員傳遞本會會訊和提供服務，敬請填妥下列資料，傳真至 2465 5914 或電郵至 [info@rda.org.hk](mailto:info@rda.org.hk)。如有查詢，請致電 2454 9961 與本會職員聯絡。

Riding for the Disabled Association Ltd. would like to update the information of Donors or Members so that we are able to provide an effective service and so that we can keep you up to date on the happenings at RDA HK. Please send us your information by fax to 2465 5914 or email to [info@rda.org.hk](mailto:info@rda.org.hk). For any enquiries, please feel free to contact our staff at 2454 9961 or email to : [info@rda.org.hk](mailto:info@rda.org.hk)

英文姓名(先寫姓氏)：

English Name  
(Surname first)

\_\_\_\_\_

中文姓名：

Name in  
Chinese

\_\_\_\_\_

通訊地址：

Correspondence Address

\_\_\_\_\_

住宅電話：

Home Phone

\_\_\_\_\_

辦公室電話：

Office Phone

\_\_\_\_\_

手提電話：

Mobile  
Phone

\_\_\_\_\_

傳真號碼：

Fax (optional)

\_\_\_\_\_

電郵地址：

Email Address

\_\_\_\_\_

公司名稱：

Company

\_\_\_\_\_

會員簽署：

Signature

\_\_\_\_\_

日期：

Date

\_\_\_\_\_

如欲以電郵方式收取本會會訊，請在方格加上✓ 號。

if anyone want to receive the e-copy of magazine, please tick the box

本表格收集的資料，用於向捐款人或會員提供本會資訊及符合本會章程宗旨的會務用途。有關資料將存放於捐款人或會員記錄檔案中，捐款人或會員本人有權以書面通知查閱及更正。

Information collected will be used for communicating with members or donors and/or other purposes as prescribed under rules and regulations of the association. Such information will become part of our donors and membership record and donors or members have rights to request access to, and to request the correction of, their personal data, upon submission of written requests to the Honorary Secretary of the Association.